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در راستای بررسی مشکلات فضاهای آموزشی صورت پذیرفت:

دیدار نماینده مردم شریف تبریز، آذرشهر و اسکو در مجلس شورای اسلامی با مدیرکل
نوسازی مدارس استان

در راستای بررسی مشکلات فضاهای آموزشی، علی جعفری آذر، نماینده مردم شریف تبریز، آذرشهر و اسکو با مدیرکل

نوسازی مدارس آذربایجان شرقی دیدار نمود.

به گزارش روابط عمومی اداره کل نوسازی، توسعه و تجهیز مدارس آذربایجان شرقی، فرهاد فرهودی، مدیرکل نوسازی مدارس استان در این دیدار ضمن ارائه گزارشی از نوسازی،

توسعه و تجهیز مدارس در آذربایجان شرقی و حوزه انتخابیه تبریز، آذرشهر و اسکو گفت: بسیار خرسندیم که امروزه نمایندگان محترم مجلس، همواره در امر مدرسه سازی یار و

یاور اداره کل نوسازی مدارس استان هستند.

وی افزود: امروزه استان آذربایجان شرقی با دارا بودن 750 هزار نفر دانش آموز یکی از استان های پرتراکم از حیث جمعیت دانش آموزی است و لذا این امر نیاز مبرم افزایش

سهم آموزش و پرورش از اعتبارات استانی را می طلبد.

وی ادامه داد : طی دو سال پیش مشکلات زیادی در بحث مدارس نیمه تمام خیری داشتیم که با یاری خداوند و تلاش های همکارانم در اداره کل نوسازی مدارس استان و با یاری

نمایندگان محترم مجلس، توانسته ایم تا بخش عمده ی این مشکلات را پشت سر بگذاریم.

فرهودی ضمن اشاره به اهمیت قانون سهم 2/0 درصدی نوسازی مدارس از ارزش افزوده مصوب مجلس شورای اسلامی گفت: اجرای این طرح برای استاندارد سازی فضاهای

آموزشی در کل کشور استان آذربایجان شرقی، یک امر ضروری است و بار سنگینی را از دوش سازمان نوسازی مدارس کشور و به تبع آن ادارات کل نوسازی مدارس استان ها

خواهد برداشت.

فرهودی با بیان این که اعتبارات ملی و استانی اداره کل نوسازی مدارس آذربایجان شرقی، سالانه ساخت ۵۰ الی ۶۰ پروژه آموزشی را کفاف می دهد، گفت: به همت همکارانم در

اداره کل نوسازی مدارس استان و مساعدت خیرین محترم مدرسه ساز، سالانه در حدود ۱۰۰ مدرسه را تحویل اداره کل آموزش و پرورش استان می دهیم.

وی ادامه داد: همچنین در طی سال اخیر، توانسته ایم تا منابع اعتباری گوناگونی از جمله مسئولیت های اجتماعی شرکت نفت و مس سونگون را به امر مقدس مدرسه سازی

جذب نماییم که خود نشان از همت والای همکارانم در اداره ک نوسازی مدارس آذربایجان شرقی را دارد.

این مقام مسئول در نظام تعلیم و تربیت استان آذربایجان شرقی در پایان اظهار داشت: امیدواریم تا با همراهی شما عزیزان در مجلس شورای اسلامی، روز به روز به سوی جامعه

ای نوین با مدارس استاندارد برای آینده سازان جمهوری اسلامی ایران گام برداریم.

همچنین در ادامه این دیدار، جعفری آذر ، نماینده مردم شریف تبریز، آذرشهر و اسکو در مجلس شورای سالمی نیز ضمن قدردانی از فعالیت های چشمگیر اداره کل نوسازی مدارس

استان در استاندارد سازی فضاهای آموزشی آذربایجان شرقی گفت: از گذشته های دور تاکنون بحث آموزش و پرورش و تحصیل دانش آموزان به عنوان آینده سازان مملکت

همواره مورد تاکید همه کشور ها بوده و خواهد بود.

وی افزود: امروزه بحث استاندارد سازی فضاهای آموزشی در کشور و به تبع آن در استان های کلان از جمله آذربایجان شرقی نیازمند افزایش اعتبارات استانی و ملی است و در این

راستا ما نمایندگان مردم وظیفه داریم تا از این موضوع مهم دفاع کنیم چرا که مدرسه ایمن و استاندارد و برخورداری از عدالت آموزشی ، حق مسلم یه محصل در جمهوری اسلامی

ایران است .

جعفری آذر ادامه داد: بنده به اتفاق همکارانم در مجلس شورای اسلامی حتما پیگیر موضوعات امر مقدس مدرسه سازی هستیم و خواهیم بود و امیدواریم تا با تلاش های شما

عزیزان در سنگر مدرسه سازی و همراهی ما نمایندگان بتوانیم تا فرصت های خوبی را برای استان آذربایجان شرقی رقم بزنیم.
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